
Styrelsemöte Gropens IF  7/12-23 

Närvarande: Daniel Helldén, Daniel Söderberg, Dus7n Appelros, Jörgen Overgaard, Thomas Helldén, 
Mar7n Nilsson, Camilla Helldén, Patrik Post 

Mar7n öppnar mötet och läser igenom föregående protokoll. 

Mar7n har fåI frågan av Fjugesta IF aI vara med och hålla i en prova på dag för innebandy och 
bordtennis i något som kallas för idroIskul för barn födda -15 7ll -18. Förmodligen i januari. 

Mar7n har fåI frågan om Gropens if kan hjälpa 7ll aI spola is vid Lekebergs skolan, styrelsen tycker 
aI vi som föreningen ska hålla oss utanför deIa.  

Beslut: Styrelsen tog beslut om a; köpa in en grill >ll föreningen. Ca 10 000:- Daniel Söderberg 
köper in den.  

Styrlesen tog beslut om a; fortsä;a sälja Sverigelo;en även nästa år.  

Sek>onsrapporter: Extra fokus på kraLsporten/Gymmet 

Gymmet: Vi hade öppet under skyltsöndagen den 3/12 där vi bjöd på glögg och pepparkakor, vilket 
genererade i 5-6 nya medlemmar. Ca 15 stycken som var nere i lokalen och ställde lite frågor och 
7Iade runt. Lyckat!  

Jörgen informerar lite om vad som händer och vilka som är behjälpliga i sek7onerna. Bifogad power 
point. 

Planeras för en arbetsdag i gymmet. Thomas har varit i kontakt med städföretaget om kons7ga 
fakturor, fick 7ll svar aI de ville göra räI och och börja om från noll. Det har inte sköIs rik7gt som det 
ska så nu har vi fåI kreditering på 1 ½ månads städ.  

Tennis/backarinken/skidor: Skotern är servad och klar aI använda. Daniel Söderberg har koll på vart 
vi får dra spår. Morgan Karlsson har börjat spola isen i Backa. Ismaskinen är målad i Gropens färger 
och klar aI användas. Radiostyrd!  

Innebandy: Seniorerna åkte ur DM mot lag som ligger i div.2. Stor uppslutning under tränigarna. 
Ligger bra 7ll i serien och saIsar på aI kvala in i div.2 7ll nästa år. En ny spelare från KFUM var med 
och provtränade i veckan. Frågan om aI kunna utöka antalet åskådar antal ligger hos kommunen. 
Handlar om brandsäkerheten.  

Ungdomsek7onen: Planering för nästa sek7onsmöte i januari.Även anordna något trevligt för alla 
ledare i början av nästa år. Finns planer aI starta upp eI nyI lag för födda 18/19 under början av 
2024. 07/09 laget tog sig 7ll DM final.  

Har kommit upp fråga om aI köpa in en grill eller murika i föreningen för aI grilla hamburgare.  

Bordtennis. EI par föräldrar har gåI tränarutbildning via sisu för ungdomssek7onen. Antalet av 
daglediga ak7va spelare har ökat 7ll 8-10st. Seniorkrag var här men det kom inte så många.  

Kampsport: Tommy kör på med träningar och har en full grupp.  

Padel: Vi har ansökt för bidrag för jullovs padel och det har vi fåI. DeIa kommer anordnas mellan 
nyår och skolstart. Vi har även ansökt om aI anordna en tävling för B och C spelare. ”Gropen Open”. 
Tanken är aI ta hjälp av Bearpadel och Pinklish för aI slippa för mycket arbete. I gengäld får 
föreningen sponsring 7llbaka baserad på deras försäljning. Vi jobbar på fler ledare. Ca 40 ungdomar 
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som spelar just nu. Önskar köpa in beachflaggor med GiF logga på. Planeras för eI ungdomslag på ca 
4 spelare, en serie innehåller ca 15 matcher. Vi har fåI 1000 kr i rabaI från Bear Padel för kostnaden 
på ca 3300:-  

Mark och byggnader: Mar7n jobbar vidare med arrende beslut för Rosengården, väntar på eI 
poli7kerbeslut. Ven7ler för 7lllug i Rosengården är pågång. Frågan kom upp om eI nyI lås 7ll garget i 
Rosengården.  

Ekonomi: Det rullar på och allt i dagsläget är betalt. Ekonomin är stabil.  

Till nästa möte: Medlemsavgiger 

 
 
Övrigt: Mar7n visar förslag för val av styrelse 7ll årsmötet 2024. Mar7n tar in 
verksamhetsberäIelser från alla sek7oner och Mar7n kommer skriva ihop föreningens 
beräIelse. Vik7gt aI de kommer in 7ll mar7n senast den 14 januari. Mar7n visade den 
blivande katalogen från fotograferingen av innebandylagen.  
Sportlo;en: Daniel Helldén informerar om loIen, diskussion om vi ska fortsäIa sälja loIen 
och hur det ska kommuniceras ut 7ll alla ak7vas föräldrar.  
RF sisu: Daniel Helldén har bokat en träff med en från Sisu om idroIonline. Hur vi som 
förening kan nyIja det bäIre. 
Mar>n kommer skicka ut julkort från föreingen. 

Sek>onernas verksamhetsberä;elser ska skickas >ll Mar>n senast den 14/1. 

Nästa möte: 25/1  kl. 18.00 

Årsmöte 11/2 kl. 15:00 i Rosengården.  

 

/ Camilla Helldén 
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